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Z A P I S N I K
sa 210. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 6. svibnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO,
Đulio Jusufi,  voditelj  Odsjeka za  proračun i  financije,  Tomislav Mrle,  voditelj  Stručne  službe  za
obavljanje  poslova  tijela  Grada,  samouprave  i  uprave,  Davorka  Grgurić,  voditeljica  Odsjeka  za
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i  promet, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ
Grada  Delnica,  Zvezdana  Jerković,  ravnateljica  Dječjeg  vrtića  „Hlojkica“  Delnice,  Iva  Žagar,
djelatnica  „Risnjak  –  Delnice“  d.o.o.,  Mirna  Janeš,  voditeljica  Programa  pomoć  u  kući  i  osobni
asistenti, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak  su  ispričali:  Ivica  Knežević,  Indira  Rački  Joskić,  Alen  Udovič,  Nikola  Muvrin
umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar, Dragan Abramović.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

TOMISLAV MRLE
- Izrada materijala vezanih uz javna priznanja za sjednicu Gradskog vijeća.
- Kontakt s Projekt biroom za bespovratna sredstva EU.
- Komunikacija s Kotar festom vezano uz predstavu „Metoda za brak“, te pismo potpore Kotar

teatru za natječaj HEP-a.
- Odluka o ukidanju javnog dobra.
- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa po zahtjevu stranaka.
- Priprema materijala za Gradsko vijeće vezano uz ostavku vijećnice Maje Kezele.
- Otvaranje  zamolbi  za  stručno  osposobljavanje.  Pristigle  su  22  molbe  za  4  radna  mjesta.

Potrebno je obaviti razgovor sa svim kandidatima.
- Otvorene  su  molbe  za  prijem vježbenika  –  administrativnog  referenta.  Pristigle  su  dvije

molbe, testiranje kandidata bit će u utorak.
- Na zahtjev gradonačelnika pripremljen je materijal vezan uz sve ono što smo dobivali, a sad

izgubili temeljem Zakona o brdsko planinskim područjima.
- Rješavanje zahtjeva za pristup informacijama.
- Periodična mjerenja na radnim mjestima.
- Uputnice za pregled devet osoba koje više do 4 sata rade za računalom.

GORDANA PISKAČ
- UPU: Pristigle su zadnje primjedbe od javno pravnih tijela koje su proslijeđene izrađivaču.

Izrađeno je izvješće s javne rasprave, izrađuju se odgovori na primjedbe, a prijedlog konačnog
prijedloga Plana uputit će se na usvajanje Gradskom vijeću.

- Za Gradsko vijeće pripremljena je Odluka o ukidanju DPU Klizalište.
- Koordinacije,  dogovori  oko  provedbe  geodetskog  elaborata  za  ucrtavanje  ceste  Kendar,

odnosno za formiranje  parcele  ceste.  Ispravlja se elaborat  zbog neusklađenosti  kako bi  se
mogao provesti u katastru. Slijedi zahtjev za izdavanje građevne dozvole. Radi se o 4 parcele



od kojih su 3 u vlasništvu DUUDI, njima smo prije mjesec dana uputili zahtjev za besplatnim
darovanjem, a podnijet ćemo i zahtjev za izvlaštenje i dokazati svoj pravni interes.

- Suradnja i dogovor s Komunalcem vezano na Odluku o prikupljanju komunalnog otpada.
- Izrađena je Odluka o izradi usklađenja PPU sa zakonom. Odluku donosi Gradsko vijeće.
- Dogovori za radove u Frankopanskoj ulici.
- Potpisivanje ugovora za radove na Šetalištu I. G. Kovačića.
- S potencijalnim investitorima jučer je obiđen lokalitet V2, zainteresirani su za proizvodnju

drvene piljevine – stelje.
- Sastanak s Palfingerom koji je zainteresiran za proširenje proizvodnje, jučer je dat zadatak

hitnog raspisivanja natječaja za sklapanje ugovora o pravu građena na tom području.

MIRNA JANEŠ
- Pripremljena je i poslana specifikacija u nadležno ministarstvo.
- Održan je sastanak sa svim djelatnicima Udruge.
- Ovo je treći tjedan kako funkcionira preraspodjela pomoćnog radnika i gerontodomaćica.
- Održani su individualni sastanci s djelatnicima iz Mrkoplja i Fužina.
- Centru za socijalnu skrb predan je mjesečni izvještaj.
- Priprema dokumentacije za javni natječaj za ured u zgradi Grada.
- Odgođena je proslava 101. rođendana korisnice u Bukovom Vrhu.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Zadnje aktivnosti vezane uz organizaciju Dječje olimpijade.
- Pripreme za oproštaj od djece koja kreću u 1. razred.
- Pripreme za upis djece.
- Sastanak Upravnog vijeća.
- Informacija da se u jaslice može primiti četvoro djece, a u vrtić 31 dijete koliko ih ove godine

izlazi iz Vrtća.

PETAR HRG
- Inventura zajedničke imovine TZ Gorskog kotara.
- Sutra  će  se  održati  sastanak  s  Alpi  biking-om vezano  uz  postavu  bicikala  i  organizirano

vođenje grupa u Gradu.
- U  ponedjeljak  se  održava  edukacija  iznajmljivača  po  pitanju  natječaja  za  proširenje  i

unapređenje smještajnih kapaciteta.
- Vezano za eventualna otvaranja kampova unutar domaćinstava održat će se edukacija kako bi

se ljude uputilo kako iskoristiti zemljište u tu svrhu.
- Odlazak u Prirodoslovni muzej po pitanju displeja.
- Naručen je program vođenja stanja suvenirnice.
- Obilazak ušća Kupe i Kupice po pitanju uređenja te lokacije.
- Potvrđeni su sastanci u TZ Grada Zagreba i HTZ po pitanju obavljanja djelatnosti agencije u

TZ Delnice, te u Sindikatu biciklista radi markiranja i ucrtavanja šumskim biciklističkih staza
na području Grada. Od Sindikata biciklista očekujemo i vodstvo u kandidiranju na natječaje.
Gordana Piskač navodi da je krajnje vrijeme da se izradi karta biciklističkih staza, a Petar Hrg
navodi da je želja imati letak na kojem će biti karta biciklističkih, pješačkih i planinarskih
staza.

IVA ŽAGAR
- Obiđena su mjesta na kojima će se ucrtati horizontalna signalizacija.
- S komunalnim redarom napravljena je kontrola dnevnika rada i obilazak terena u Brodu na

Kupi.
- Označena su stabla za rušenje u Parku kralja Tomislava.



- Od Vojarne je zaprimljen dopis vezan za održavanje i  čišćenje ceste i  zelenih površina do
Vojarne. Zamjenica gradonačelnika zatražila je da im se uputi ponuda za čišćenje i održavanje
s obzirom na to da su vojni objekti oslobođeni plaćanja komunalne naknade iz kojih se ti
radovi financiraju.

- Košnja na području Broda na Kupi i Delnica.
- Postavljanje prometnih znakova.
- Postava  kanti  za  smeće  u  Crnom Lugu  i  u  Ulici  S.  S.  Kranjčevića  te  popravak  kanti  u

Supilovoj ulici.
- Izvršena  je  provjera  ispravnosti  dječjih  igrališta,  popisani  su  nedostaci  i  uklonjeni  manji

kvarovi.
- Napisani su zapisnici i izvršene kalkulacije na temelju prve javne licitacije za mjesta na placu,

napravljeni su računi i izvršen je povrat jamčevina. Jučer je pokazan veliki interes za zakup
prodajnih  mjesta,  došlo  je  puno  više  ljudi  nego  što  ih  se  može  primiti.  Slijedi  priprema
dokumentacije za sljedeću licitaciju.

- Dobivene su 3 ponude za rekonstrukciju stana u Parku kralja Tomislava, najjeftinija je ponuda
„Belobrajdić  –  iskopi  i  transporti“.  Odaslane  su  obavijesti  o  odabiru,  poslan je  primjerak
ugovora. Za iste radove zatražene su ponude za nadzor.

- Postoji zainteresiranost za najam „Šumarske škole“ na godinu dana (prostor u kojem je nekad
bio smješten „Projekt 54“. Pročelnica je mišljenja da trenutno ne bi bilo dobro ulaziti u nove
ugovorne odnose iz razloga što ćemo se javiti  na natječaj  EU za uređenje  tog prostora  u
muzej.  Također  moramo  Srednjoj  školi  najaviti  da  svoje  strojeve  smjeste  negdje  drugdje
ukoliko se dogodi da prođemo na natječaju. Osim toga tamo je, osim Srednje škole,  prostor
Autoškole i jedan stanar koje također moramo riješiti.

DAVORKA GRGURIĆ
- Poslovi  prometnog redarstva – kontrola,  opomene i  kazne.  Uz to se u suradnji  s  Dječjim

vrtićem  obilaze  lokacije  za  parkiranje  za  Dječju  olimpijadu  i  dogovori  s  potencijalnim
iznajmljivačima prostora.

- Kontrola građevinskih knjiga i računa.
- Dogovor s Policijom vezano za održavanje nerazvrstanih cesta.
- Dobiven je prigovor vojske na održavanje ceste. Prema naputku gradonačelnika sanirali smo

oštećenja  dok velika  oštećenja  nismo odradili  jer,  da  bismo  sanirali  tu  cestu  potrebno je
krenuti u veće zahvate a oni više ne plaćaju komunalnu naknadu. Hrvatskim šumama uputit
ćemo dopis da se vidi mogu li oni pomoći u održavanju jer i oni koriste tu cestu. Za košnju
ćemo im poslati ponudu. Radi se o nerazvrstanoj cesti koja vodi isključivo u vojarnu i u šumu.

- Asfaltiranje preostalih prolaza u Supilovoj ulici odradit će se u ponedjeljak, time bi Supilova
ulica bila riješena.

- Otvaranje ponuda za rekonstrukciju Parka kralja Tomislava, pregled i ocjena ponuda.
- Intervencija na Štefićevom dolu gdje se ponovo doprema otpadni materijal.
- Otvaranje molbi za stručno osposobljavanje.
- Ugovor za rekonstrukciju Šetališta I. G. Kovačića je potpisan za nadzor i za radove koji bi

trebali početi u ponedjeljak a završiti 1. rujna 2016. godine. Dogovoreno je da će se tražiti
suglasnost na prometno rješenje u Hrvatskim cestama, slijedi obavijest Policiji. Dionice će se
rješavat periodički. Dinamički plan bit će prilagođen Dječjoj olimpijadi.

- Priprema dokumentacije za prijavu na natječaj za održavanje nerazvrstanih cesta – prijavit će
se Mesnička ulica. 

- Počeli  su  radovi  na  proširenju  javne  rasvjete  u  Lučicama  –  na  glavnoj  cesti  i  u  starim
Lučicama.

- Aktivnosti  vezane  uz  parkiranje  u  Amerikanskoj  ulici  četvrtkom dok  traje  rekonstrukcija
Šetališta I. G. Kovačića.

- Popisana je horizontalna signalizacija.
- Dobivena je ponuda za popravak visećeg mosta na iznos od 300.000 kuna bez PDV-a.
- Komunalni redar pomaže uspostaviti novi režim prometa na placu.
- Kontrola radova u Frankopanskoj ulici gdje se radilo na kanalizaciji za zgradu.
- Ugovori za drva na javnim površinama.



- Rješenja za komunalni doprinos, naknadu za nezakonito izgrađene zgrade te ovrhe.

ĐULIO JUSUFI
- Pripreme točaka za sjednicu Gradskog vijeća.
- Otvaranje  pristiglih molbi za vježbenika.
- Potvrda za otkup stana koji je u vlasništvu MORH-a.
- Izrada godišnjeg izvještaja o investicijama.
- Poslan je poziv za dostavu ponuda za bagatelnu nabavu za uredski materijal i tonere, a za

geodetske poslove poslan je prijedlog ugovora.
- Unošenje podataka za struju i vodu.
- Aktivnosti vezane uz muzej.

Dovršeno u 8,55 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


